



永樂旅遊

FOREVER TRAVEL SERVICE

198301005359(99762-T)

E15A

瑞士

SWITZERLAND

10D 7N

Zurich , Interlaken , Tasch , Vevey , Bern



PENANG HQ (KKKP 0568)

04-226 6633

BUTTERWORTH (KPL 4350)

04-310 6633

B.MERTA JAM (KPL 0568/5)

04-530 6622

ALOR SETAR (KPL 4348)

04-771 6633

Day 1 Penang - Transit City (MOB)

All members assemble at airport for your flight to **Zurich**.

****Overnight onboard**

Day 2 Zurich (Switzerland) (MOB/D)

- ❖ **Rhine Falls** - the largest waterfall in Europe. After experiencing this natural wonder.
 - ❖ **Zurich** - enjoy a guided city orientation tour include views of the historic **Fraumünster Church**, the charming **Münster Bridge**, the scenic **Linderhof area**, and the famous shopping boulevard **Bahnhofstrasse**.
- **Overnight at Zurich**



Day 3 Zurich - Jungfrauoch - Interlaken (BLD)

- ❖ Today tour proceed to Take the **Eiger Express cable car** to **Jungfrauoch Glacier Station**. Transfer to the cogwheel train, passing through mountain tunnels to reach the highest train station in Europe (3,454 meters). Then, take Switzerland's fastest elevator, reportedly ascending to the **Sphinx observation deck** at an altitude of 3,571 meters in just 25 seconds, to enjoy magnificent mountain views. You can also visit the **Glacier Ice Cave**, built in 1934, constructed from ice blocks over millions of years old and displaying meticulously sculpted ice sculptures, immersing yourself in the charm of this icy wonderland. After that, proceed to **Interlaken**.
- **Overnight at Interlaken/Thun**



Day 4 Interlaken (B)

Today, free your own leisure.

****Overnight at Interlaken/Thun**

Chillon Castle



Day 5 Interlaken Montreux - Sion / Tasch (BD)

- ❖ Today our tour take **Golden Pass Express** to **Montreux**.
 - ❖ **Montreux** - picturesque Swiss town on the eastern shore of Lake Geneva and breathtaking views of the Alps. Nearby photostop at Freddie Mercury statue and Chillon Castle by the lake is a popular landmark.
- **Overnight at Sion / Täsch**



Day 6 Täsch - Zermatt - Vevey (BLD)

- ❖ **Zermatt** - famous mountain resort town in southern Switzerland. It is a car free village. Access to **Gornergrat** from Zermatt via the Railway, one of the highest cogwheel railways in Europe. It offers breathtaking panoramic views of the **Matterhorn** and surrounding peaks, making it a must-visit spot for photographers and nature lovers.
 - ❖ **Vevey** - city orientation tour include **Statue Charlie Chaplin** and **The Giant Fork**.
- **Overnight at Lausanne/Vevey**



Day 7 Vevey - Gruyeres - Bern (BLD)

- ❖ **Gruyères** - visit a traditional **cheese factory** and learn about the time-honored process of making authentic Swiss Gruyère cheese.
 - ❖ **Broc** - the world-famous **Maison Cailler Chocolate Factory**, where you'll enjoy an immersive tour and sample exquisite Swiss chocolates.
 - ❖ **Bern** - Swiss capital, for a guided city orientation.
 - ❖ Visit to the iconic **Bear Park**, the historic **Clock Tower (Zytglogge)**, and a stroll through the beautifully preserved Old Town, a **UNESCO World Heritage Site**.
- **Overnight at Bern/ Biel**



Day 8 Bern - Lucern - Zurich (BLD)

- ❖ **Lucerne** - nestled on the shores of Lake Lucerne and surrounded by the Swiss Alps. Sightseeing with a visit to the iconic **Lion Monument**, a poignant tribute carved in stone. Continue to the historic **Chapel Bridge** and the adjacent **Water Tower**, two of Switzerland's most photographed landmarks. Conclude your tour with a leisurely walk through **Lucerne's Old Town**, known for its cobblestone streets, colorful frescoed buildings, and charming medieval architecture.
- **Overnight at Zurich**



Day 9 Zurich - Transit City (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight to Penang.

****Overnight onboard**

Day 10 Transit City - Penang

Home Sweet Home with lots of sweet memory



第一天 槟城-中转城市(机上用餐)

从所有成员齐集在槟城机场,准备搭乘前往苏黎世的航班。

****夜宿于机上**

第二天 苏黎世(瑞士)(机上用餐/晚餐)

❖莱茵瀑布-欧洲最大的瀑布。参观完这一大自然奇观后。

❖苏黎世-享受导览市区游览。亮点包括历史悠久的圣母教堂、迷人的明斯特桥、风景如画的林德霍夫地区以及著名的购物大道班霍夫大街。

****夜宿于苏黎世**



第三天 苏黎世-少女峰-因特拉肯(早午晚餐)

❖今天的旅行前往参观少女峰,搭乘艾格缆车前往少女峰冰河站。转搭齿轨火车,穿越山洞隧道抵达全欧洲最高的火车站(3,454公尺)。随后乘坐瑞士最高速的电梯,据说仅需25秒便能登上海拔3,571公尺的史芬克斯观景台,享受壮丽的高山美景。还可参观建于1934年的万年冰宫,冰宫由千万年以上的冰块构成,并展示精心雕刻的冰雕,沉浸于冰雪奇境的魅力之中。之后前往因特拉肯。

****夜宿于因特拉肯/图恩**



第四天 因特拉肯(早餐)

❖今日自由活动,尽情享受您的休闲时光。

****夜宿于因特拉肯/图恩**

西庸城堡



第五天 因特拉肯 蒙特勒-锡永/塔施(早晚餐)

❖今日搭乘著名的黄金列车前往蒙特勒。

❖蒙特勒-位于日内瓦湖东岸的美丽小镇,拥有阿尔卑斯山壮丽的景色。途中停留拍照在弗雷迪·墨丘利雕像和湖畔著名的西庸城堡。

****夜宿于锡永/塔什**



黄金列车

第六天 塔施-采尔马特-韦威(早午晚餐)

❖采尔马特-瑞士南部著名的高山度假小镇,是无车村庄,环境清新宁静。

❖从采尔马特乘坐高纳葛拉特登山齿轨列车前往观景台,这是欧洲海拔最高的齿轮火车之一。沿途可欣赏到马特洪峰及其周边群山的壮丽全景,是摄影爱好者和大自然爱好者不可错过的景点。

❖韦威-城市导览,景点包括卓别林雕像和著名的“巨型叉子”。

****夜宿于洛桑/沃韦**



马特洪峰

第七天 韦威-格吕耶尔-伯尔尼(早午晚餐)

❖格吕耶尔-参观传统奶酪工厂,了解瑞士传统格吕耶尔奶酪的制作过程。

❖布罗克-参观世界著名的凯乐巧克力工厂,参加沉浸式的工厂之旅并品尝精致的瑞士巧克力。

❖伯尔尼-瑞士首都,参加市区导览。亮点包括标志性的熊公园;历史悠久的钟楼;以及漫步于保存完好的伯尔尼老城区,联合国教科文组织世界遗产)。

****夜宿于伯尔尼/比尔**



凯乐巧克力工厂

第八天 伯尔尼-卢塞恩-苏黎世(早午晚餐)

❖卢塞恩-坐落于卢塞恩湖畔,四周环绕着瑞士阿尔卑斯山。观光行程包括参观著名的狮子纪念碑,一座雕刻于岩石中的感人雕像;随后前往历史悠久的卡佩尔桥和水塔,这是瑞士最受欢迎的拍照地标之一;最后漫步于卢塞恩古城,欣赏鹅卵石街道、彩绘墙面的建筑以及迷人的中世纪风貌。

****夜宿于苏黎世**



卡佩尔桥

第九天 苏黎世-中转城市(早餐/机上用)

早餐后,送往机场乘搭客机飞返家园。

****夜宿于机上**

第十天 中转城市-槟城

抵达美丽的家园。



TOUR HIGHLIGHT 行程特点

- 📍 **Matterhorn** 马特洪峰
- 📍 **Jungfrau** 少女峰
- 📍 **Cheese Factory** 奶酪工厂
- 📍 **Maison Cailler Chocolate Factory** 凯雅巧克力工厂
- 📍 **Golden Pass Panoramic Train** 黄金全景列车
- 📍 **Rhine Falls** 莱茵瀑布

CITY 城市



Terms & Conditions: *PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY* **显示的图片仅作参考之用**

REMARK: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

****Exclude Tour Leader Tipping****

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或额外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险

****不包含领队小费****

Price/Departure Date/Airline :
价钱 / 出发日期 / 航空 :

Validity: 01Jan2026 - 31Dec2026

PENANG HQ (KKKP 0568)
04-226 6633

BUTTERWORTH (KPL 4350)
04-310 6633

B.MERTA JAM (KPL 0568/5)
04-530 6633

ALOR SETAR (KPL 4348)
04-771 6633